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El Diari Oficial de la Gene-
ralitat (DOGC) va publicar
dijous la conformitat del
govern a la nova bandera
de Llagostera, aprovada
inicialment pel ple el se-
tembre de l’any passat.
L’ensenya oficial del muni-
cipi és una franja vertical
vermella damunt d’un
fons blanc, i va ser l’opció
guanyadora de les dues
que es van presentar a vo-
tació popular. L’elecció de
la bandera que ha de re-
presentar el municipi va
aixecar controvèrsia en el
moment que es van pre-
sentar les opcions, sobre-

tot per la proposta perde-
dora. Era una llagosta de
mar vermella com a ele-
ment centrat i únic de la
bandera, sobre un fons
blanc. Les dues alternati-
ves havien estat proposa-
des per l’assessor en heràl-
dica i genealogia Armand
de Fluvià, del Departa-
ment de Governació i Re-
lacions Institucionals de la
Generalitat. ■
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Vistiplau del govern de
la Generalitat a la
bandera de Llagostera

La bandera de Llagostera

L’Ajuntament de Salt,
amb motiu del 30è aniver-
sari de l’Arxiu Municipal,
organitza visites guiades
al servei i a l’exposició que
s’ha organitzat per aquest
motiu. De moment hi ha
dues tandes de visites pre-
vistes, dimarts i dijous vi-
nent, en el marc de les ac-

tivitats de la festa major de
Salt. L’èxit de reserves ha
portat a considerar l’opció
d’organitzar noves visites
amb vista a la tardor.

A més de l’exposició, de
fotos antigues de l’Arxiu i
la vila, i mostres de docu-
ments, els visitants po-
dran veure els diferents di-
pòsits de documentació,
que no són d’accés per al
públic en general, i alguns
dels documents més an-
tics i curiosos del patrimo-
ni documental saltenc. Ac-
tualment, l’Arxiu ocupa
una de les antigues naus
Guixeres, de 600 m². ■
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a Se’n fan dues per
la festa major però
se’n preveuen més
amb vista a la tardor

Organitzen visites
guiades a l’Arxiu
Municipal de Salt

L’Estat, a través del Minis-
teri d’Hisenda, va instar
divendres la Generalitat a
aclarir el procés a través
del qual s’està creant el
municipi de Medinyà, i
que es creï la comissió bila-
teral Estat-Generalitat
per a la segregació del po-
ble del de Sant Julià de Ra-
mis. A través d’un fax, que
va arribar a la Generalitat
divendres a la tarda, el Mi-
nisteri d’Hisenda exposa
que la Generalitat no pot
proclamar la independèn-
cia del municipi, ja que és
una competència estatal i,
a més, Medinyà no com-

pleix les condicions que
marca la llei per ser decla-
rat independent, tant pel
que fa al nombre de veïns
com a la distància d’altres
nuclis. En aquest sentit,
l’alcalde de Sant Julià de
Ramis, Marc Puigtió, i el
regidor responsable de
Medinyà, Sixte Galià, re-
corden que no es tracta
d’una independència, sinó
d’una restitució. “Medinyà
ja era un poble; la llei que
va aprovar el Parlament el
que fa és restituir aquesta
condició, i no és una inde-
pendència en si mateixa”,
explica Galià, que atri-
bueix el fax d’Hisenda a
una falta de comunicació.
Puigtió recorda que el

grup parlamentari del PP
al Parlament va posar per
condició per votar a favor
de la llei de segregació de
Medinyà la creació de la
comissió bilateral, punt
que es va incloure en el
text.

La Generalitat hauria
demanat a Hisenda un nú-
mero d’identificació fiscal
(NIF) per a Medinyà, a fi
que pugui funcionar com a
municipi. Aquesta petició
podria haver generat la co-
municació d’Hisenda en
què reclama que es creï la
comissió bilateral. Puigtió
diu que en veure que el
BOE publicava la llei van
donar per descomptat que
l’Estat ja ho donava per

fet, i que no calia la comis-
sió. En tot cas, han ende-
gat contactes a fi que es
creï la comissió tan aviat
com sigui possible i conti-
nuar els tràmits perquè
Medinyà pugui funcionar
com a municipi tan aviat
com sigui possible. En
aquest sentit, els respon-
sables municipals es van
posar ahir en contacte
amb la líder del PP a Giro-
na i diputada al Congrés
pels populars, Concepció
Veray, perquè intercedei-
xi per aclarir el presumpte
malentès. Aquest diari no
va poder contactar ahir
amb la diputada per saber
el seu punt de vista sobre
aquesta qüestió. ■
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L’Estat insta la Generalitat a
fer la comissió bilateral per
a la segregació de Medinyà
a Hisenda va enviar un fax en què preguntava al govern per quins motius ha aprovat
la independència del poble a Al municipi hi veuen un malentès administratiu

Veïns de Medinyà celebrant l’aprovació de la llei de segregació el 4 de juny passat ■ QUIM PUIG

L’Ajuntament de Salt ja té
pràcticament acabades
les obres de reforma de
part de l’edifici, en concret
de la part que dóna al car-
rer Major, antiga seu de la
policia local i els Mossos
d’Esquadra. Els treballs
han servit per treure en-

vans i crear un espai dià-
fan i ben il·luminat. S’hi
han traslladat les depen-
dències de serveis econò-
mics i secretaria. L’objec-
tiu de la intervenció, a més
d’ampliar les dependèn-
cies administratives al
consistori perseguia l’ob-
jectiu de facilitar l’accés
dels ciutadans a aquests
dos serveis que abans es-

taven situats en planta.
L’accés al públic continua
essent per la plaça Lluís
Companys –accés princi-
pal de l’ajuntament–, i la
porta de l’antiga comissa-
ria de la policia local ser-
veix per a l’accés de treba-
lladors i sortida d’emer-
gència. La reforma d’a-
questes dependències es
van iniciar a principis de

desembre de l’any passat.
Els espais van quedar alli-
berats el setembre del
2012, amb l’estrena de la
comissaria conjunta de
Policia Municipal i Mossos
d’Esquadra, una comissa-
ria situada al carrer Pla de
Salt, de 3.000 metres qua-
drats i que ampliava en
molt els espais per als cos-
sos policials a Salt. ■

Acaben les obres de reforma a
l’edifici de l’ajuntament de Salt
J. Nadal
SALT

Interior de les noves dependències de l’ajuntament de Salt,
a l’espai que ocupava la Policia Municipal ■ J.N.


